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Subject: Forslag til årsmøtet 
Date: søndag 21. januar 2007 10:43 
From: Øyvind Moe <oyvind.moe@norsoft.no> 
To: 'styret' <styret@dfk.no> 
Cc: Jan Herbro <jan.herbro@SENSEWAVE.COM>, Anders Skifjeld 
<andeski@online.no>, Anders Bjørnestad <anders_dfk@bjornestads.net>, Tor Einar 
Lund <toe-lun@online.no> 
Conversation: Forslag til årsmøtet 
 
Hei, 
 
Tidligere har jeg kun hatt uformelle utredninger av et forslag til endring av klubbens 
lover. På bakgrunn av medlemsmøtet som jeg dessverre gikk glipp av, men som jeg 
har fått referert og emailveksling mellom endel medlemmer i klubben, mener jeg det 
er grunnlag for å ta opp til votering og med det legger jeg fram følgende forslag til 
årsmøtet: 
 

Klubben skal selge LN-DFL, Katana DA 20.  1.
Klubben kan tilbakekjøpe alle andelene i LN-ACF, slik at den igjen blir heleid av 2.
Drammen Flyklubb.  
Motorflyskolen skal legges ned. Dette skal gjøres på en mest mulig skånsom 3.
måte for de eksisterende elevene.. Disse kan enten fullføre i Drammen Flyklubb 
hvor man opprettholder skolevirksomheten til disse er ferdig og/eller at man 
overfører elevene til en annen flyskole. All bruk av klubbens fly til fortsatt 
skoleflyging skal ha lavere prioritet enn annen flyging. Det settes likevel en frist 
til utgangen av året med å sluttføre all skolevirksomhet.  
Endring av klubbens lover. Forslag er vedlagt. 4.

 
Punktene skal ha selvstendig votering og er ikke betinget av hverandre. 
 
Mvh, 
Øyvind 
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